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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült:   az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-

testületének 2025. március 20-ai rendkívüli üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Nyári Tamás Krisztián elnök, Poczók János elnökhelyettes,  

Hollóné Lőrincz Veronika önkormányzati képviselő 

 

Távol van:  Danyi Erzsébet Matild, Kovács Gabriella önkormányzati képviselők 

 

Meghívottak:  a mellékelt jelenléti ív szerint 

   

 

Nyári Tamás Krisztián elnök az ülést 13 órakor megnyitotta, köszöntötte az ülésen megjelenteket. 

Megállapította, hogy a Képviselő-testület határozatképes, mert 5 fő nemzetiségi települési 

képviselőből 3 fő jelen volt.  

 

Javasolta, hogy jegyzőkönyv-hitelesítőnek Poczók János önkormányzati képviselőt kérjék fel. 

Más javaslat nem hangzott el, ezért kérte, hogy szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

7/2025. (III. 20.) határozata 

az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2025. március 20-ai rendkívüli ülésén 

választott jegyzőkönyv-hitelesítőről 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat képviselő-testülete a 2025. március 20-ai rendkívüli 

ülésén jegyzőkönyv-hitelesítőnek Poczók János önkormányzati képviselőt választotta. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Nyári Tamás Krisztián elnök 

 

Nyári Tamás Krisztián elnök ismertette a napirendi javaslatot. Kérte, szavazzanak a napirend 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a napirendet 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

8/2025. (III. 20.) határozata 

a 2025. március 20-ai rendkívüli ülésének napirendjéről 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat képviselő-testülete a 2025. március 20-ai rendkívüli 

ülésén a következő napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről 

2. Romák Világnapja rendezvény előkészületeinek egyeztetése 
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3. Kérdés, interpelláció 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Nyári Tamás Krisztián elnök 

 

1. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről 

 

  Előadó: Nyári Tamás Krisztián elnök 

 

Nyári Tamás Krisztián elnök elmondta, lakossági megkeresés érkezett hozzájuk, a József A. 

általános iskolában az egyik roma hozzátartozója takarító, és kisebb konfliktus alakult ki közte és egy 

kisgyerek között. Bement személyesen, beszélt az igazgatóval, megkérdezte, történt-e valami vonzata, 

megbeszélték, megnyugtatta, hogy kezeli a helyzetet, beszélt kisgyerekkel és szüleivel. Ezek után is, 

ha bármi probléma van, keressék meg nyugodtan.  

 

Miután kérdés, észrevétel nem volt, kérte szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

9/2025. (III. 20.) határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről szóló tájékoztatóról 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat képviselő-testülete elfogadja a két ülés között 

történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről szóló tájékoztatót. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Nyári Tamás Krisztián elnök 

 

2. NAPIRENDI PONT: Romák Világnapja rendezvény előkészületeinek egyeztetése 

 

  Előadó: Nyári Tamás Krisztián elnök 

 

Nyári Tamás Krisztián elnök elmondta, nagyobb szabású rendezvény lesz. 

 

Poczók János képviselő elmondta, egy oroszlányi roma asszony, Nyári Irénke képei lesznek kiállítva, 

valamint megemlékezést fognak tartani, a művelődési központban lesz tartva, április 5-én. 

 

Nyári Tamás Krisztián elnök hozzátette, a roma kultúra szemléltetése és ismertetése lesz a fő célja a 

rendezvénynek. 

 

Miután kérdés, észrevétel nem volt, kérte szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

10/2025. (III. 20.) határozata 

 a Romák Világnapja rendezvény előkészületeinek egyeztetéséről 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat képviselő-testülete elfogadta a Romák Világnapja 

rendezvény előkészületeiről szóló tájékoztatót. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Nyári Tamás Krisztián elnök 
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3. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

Mók Attila alpolgármester elmondta, küldtek múlt héten egy e-mailt lakossági hulladék problémával 

kapcsolatban. Kérte, ha legközelebb küldenek Gerenday Zsuzsanna alpolgármesternek vagy 

polgármester úrnak bármilyen e-mailt, hivatalos megszólítás és megfogalmazás legyen. Megtörtént 

hulladék elhelyezése konténer kihelyezése, holnap fog gondoskodni a hulladék elszállító cég az 

elszállításról. Nem az ő hatáskörük. Ami óriási költséget ró az önkormányzatra, az a kuka mellé 

lerakott illegális hulladék, azok elszállíttatása a lakóközösség feladata. Kérte, próbálják meg a 

városlakók felé azt kommunikálni, hogy ez nem helyes állampolgári magatartás. Ehhez biztosítani 

fognak lakossági tájékoztatókat, grafikákkal ellátott elemeket, hogy van hulladékudvar. Amint 

meglesznek a tájékoztató anyagok, elküldik. 

 

Nyári Tamás Krisztián elnök elmondta, volt lakossági fórum. Többen a szemét miatt olyan opciót 

vetettek fel, hogy régen volt kukás zsák, most is lehetne, és abba összeszednék a szemetet. 

 

Mók Attila alpolgármester elmondta, a szemétszállító cég tudja elvinni. Civil szervezetek is szoktak 

tartani megmozdulásokat, nemrég a vasút alatti résznél szedtek szemetet. A Szeptember utcai 

játszótérnél a kuka üres, mellé van dobálva a szemét. Polgármester úrnak írjanak e-mailt, hogy 

szeretnének hulladék gyűjtő zsákokat. Segíteni fog, neki is kiemelt célja a város tisztán tartása. 

 

Hollóné Lőrincz Veronika képviselő elmondta, nem tudja, mik a lehetőségek, a Német- és Nyíres 

dűlőben sok a szemét, a régi bútor, nem biztos, hogy a konténerbe be tudják dobni. Esetleg egy 

fuvarost van-e lehetőség felbérelni, elvinné ezeket. Nincs autójuk, nincs pénzük fuvarosra, és kint a 

dűlőkben nem tudják hol tárolni. 

 

Mók Attila alpolgármester elmondta, fuvarost nem tudnak bérelni. Komoly adminisztrációs 

kötelezettség van, rengetegen hirdetnek hulladék elszállítást, csak nem lehet tudni, ha ők elszállítják, 

hova kerül a hulladék. 

 

Hollóné Lőrincz Veronika képviselő hozzátette, ami nem felhasználható, nem viszik el. 

 

Mók Attila alpolgármester véleménye szerint nem jó megoldás a fuvaros bérlése, lehet megy és pl. 

Császáron valahol kiborítja. Volt az önkormányzatnak olyan elképzelése, hogy a dűlőkbe visszarakják 

a konténereket, de az új szolgáltató autója nem fér be. 

 

Poczók János képviselő elmondta, régen dolgozott a kukásoknál, régi dolog a hulladék probléma a 

Nyíres dűlőben. Kérdése az volt, nem lehetne, hogy fizetnek, és egy kukát oda kiraknának.  

 

Mók Attila alpolgármester elmondta, változott a szolgáltató, az OKÖ Zrt. eddig meg tudta ezt 

oldani, az új szolgáltató nem látja el. 

 

Poczók János képviselő hozzátette, pusztákra is bementek régen. 

 

Mók Attila alpolgármester elmondta, ez a szolgáltatótól függ. 

 

Hollóné Lőrincz Veronika képviselő kérdése az volt, ha zsákokat tudnak igényelni, akkor valami 

autó elszállítja-e. 

 

Poczók János képviselő elmondta, igen. 

 

Hollóné Lőrincz Veronika képviselő kérdése az volt, a kidobott ágybetétekkel mit lehet csinálni. 

 

Mók Attila alpolgármester elmondta, azt a hulladékudvarba kell vinni. Az OIH Zrt. a telephelyén 

belül elhelyezett konténerbe kiviszi a hulladékot és megrendeli a MOHU-tól az elszállítását, ennek 

költsége van, de nem tudnak mást csinálni. 
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Poczók János képviselő kérdése az volt, nem járnának-e jobban, vannak öntömörítő konténerek, olyat 

beszerezni.  

 

Mók Attila alpolgármester elmondta, van egy hulladéktelep, ami ingyenes. 

 

Hollóné Lőrincz Veronika képviselő hozzátette, a dűlőben lakók nem tudják elvinni oda. 

 

Mók Attila alpolgármester elmondta, rengeteg egyeztetés volt a két hónapban, hogy olyan megoldás 

szülessen, ami nem ró nagy összeget az önkormányzatra. Muszáj fellépni, elindultak az irányba, hogy 

tájékoztatják a lakosságot, egyelőre falakba ütköztek. Viszont nem akarják, hogy ilyen közállapotok 

legyenek a városban. 

 

Nyári Tamás Krisztián elnök elmondta, szeretnék többen is, hogy megcsinálják kulcsra zárhatóra a 

kukákat, de van egy tatabányai barátja, aki azt mondta, sokkal több szemét van és patkány, nem tartja 

jónak. 

 

Mók Attila alpolgármester elmondta, ez a megoldás költséges, körbejárták és elvetették. Az OIH 

Zrt.-vel elkezdték a kukák felmatricázását, és a hulladék szigetek átalakítását.  

 

Nyári Tamás Krisztián elnök hozzátette, hiába matricázzák fel, nem törődnek vele. 

Jelezte, sikerült együttműködési megállapodást kötnie a roma önkormányzatnak több oroszlányi 

intézménnyel, a Benedek Elek Egymi-vel, az Eötvös Lóránt szakiskolával, a Hamvas Béla 

gimnáziummal, Oroszlány Város Óvodáival, és a Hunyadi általános iskolával. 

 

További kérdés, észrevétel nem volt, kérte szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

11/2025. (III. 20.) határozata 

együttműködési megállapodások megkötéséről 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat képviselő-testülete elfogadja, hogy együttműködési 

megállapodás született a Benedek Elek Egymi-vel, az Eötvös Lóránt szakiskolával, a Hamvas Béla 

gimnáziummal, Oroszlány Város Óvodáival, és a Hunyadi általános iskolával. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Nyári Tamás Krisztián elnök 

 

   

Miután több kérdés, hozzászólás, javaslat nem volt, Nyári Tamás Krisztián elnök az ülést 13 óra 29 

perckor bezárta. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Nyári Tamás Krisztián Poczók János  

 elnök  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

 

 


